
Chciałbym powrócić do tematu, który też był, zasygnalizowany na poprzedniej sesji o miejscach 

parkingowych na Starówce. Nie mamy gdzie zbudować parkingu. Najlepszym miejscem, które już jest 

zabudowane to jest parking przy ul. Grunwaldzkiej i może rzeczywiście byłoby warto pokusić się, żeby 

zrobić tam piętrowy, albo nawet dwupiętrowy parking. Pewnie musiałby być to ciekawszy projekt, 

żeby konserwator zabytków wyraził zgodę, ale takie podwojenie lub potrojenie ilości miejsc 

parkingowych byłoby znaczne, a właściwie nie mamy gdzie, bo gdybyśmy zrobili to na błoniach, to 

jest to jednak pewna odległość, a błonia tak jak widzimy sami, są nam potrzebne do organizacji 

dużych i różnego typu imprez i właściwie są one niezbędne i raczej nie powinniśmy tam trwałej 

infrastruktury wprowadzać. Chciałbym złożyć wniosek o rozpatrzenie, aby w przyszłości 

rozbudowywać parking na ul. Grunwaldzkiej i zrobić go parkingiem piętrowym. 

Starówka jest obecnie przedmiotem analizy urbanistyczno – komunikacyjnej, w wyniku której nastąpi 

rozstrzygnięcie przedmiotowej kwestii. 


